
 
 
Referat fra felles HTV-møte alle forbund i Indre Østfold 2020 

Tid og sted: Spydeberg kommune, Kommunestyresalen 04.12.17 kl. 14-16. 

PSU-representanter: Jelena Poljak,   Anita Toverød Karine Mørck- Gåserød, Rita Eriksen og i Anja 

Louise Bredals fravær: Tiril Røssum – Tokerud vara. 

HTV’er:  

LO: Anne-Jorun Nilsen, Anne-Britt Saxrud, Espen Thygesen, Lene Buhalt, Kristin Martinsen, Bjørg 

Iversen. 

Unio: Sigrunn, Heidi Kvale Uglum 

YS: Margrethe Brinch, Roy Vidar Johannesen, Lene Grøstad 

Akademikerne: Marit Ness Kjeve, Hilde Riddervold Enger, Alan Kristiansen, Bente Sand. 

HVO: Per Arvesen, Ronny Olsen, Grete Vogt, Mari Aanonsen 

1. Godkjenning av innkallingen/agenda - godkjent 

2. Godkjenning av referat fra siste møte - godkjent 

3. Delprosjekter – utarbeidelse av mandater, status pr. d.d.  

Erfaringer fra HTV/HVO fra delprosjektene. Jelena har vært på samling med alle lederne i 

delprosjektene med deltakelse fra KS.  

Karine – litt svevende, mange tanker og nyttig diskusjoner.  

Anita – må kjempe litt for HTV-involvering  

Rita – Vanskelig å finne form/ malen litt for uklar, men gode diskusjoner. 

Mari – arbeidsgiverpolitikk – hva er et mandat? Hvordan går vi fram. 

Anne Jorunn – Hva er mandatet? Diskusjon om konkurranseutsetting. Satt møteplan. 

Per – Snart ferdig med mandatet, veldig ryddig, ukentlige møter. 

Espen – jobbes med mandatet,  

Bente – kommuneplan, stor gruppe, egen arbeidsgruppe for mandatskriving,  

Grete – kultur og oppvekst, opplever utfordringer i forhold til avklaringer. 

Roy Vidar – gevinstrealisering gir oppgaver til de andre delprosjektene.  

Ronny – styringsgruppa. Servert mandat for styringsgruppe. Må komme tilbake med nytt. Etterlyser 

ROS-analysen.  

Innkjøpt prosjektverktøy – Glittertind – lovt opplæring på nyåret.  

 

4. Rutine for stillingskontroll 

PSU-medlemmene har utarbeidet forslag til spisset og forenklet rutine for stillingskontroll. Har sett 

dette i sammenheng med stillingsbank – ivaretagelse av overtallige.  Forslaget ble mottatt med 

enighet i gruppa, og vi ser at det er nyttig med en felles stillingsbank i prosjektperioden.  

5. Omstillingsavtalen – blir sendt ut på høring etter behandling i PSU og Fellesnemnd – frist 20.01.18 

Det ble gått gjennom de fleste punktene og det ble en del diskusjon vedrørende harmonisering av 

lønn.  HTV PSU tok med innspillene til videre drøftinger med prosjektleder før utkastet ble sendt ut til 

politisk behandling med forslag til vedtak om en høringsrunde i kommunene. 

6. Akademikerne – Trenger ny vara da Tiril går i svangerskapspermisjon innen 18.12.17. 

 



 
 
Neste møte for alle HTV’er i Den nye kommunen blir den 19. januar  kl. 13.00-15.30 i Hobøl 

kommunehus. 

02.01.18 

Rita Eriksen  Referent.  


